
Minnesanteckningar från styrelsemöte 2022-11-16.


Närvarande: Carl Johan Dalsman, Victoria Skogh, Erik Westergren.


Årets grus är nu pålagt och kantklippningen är avklarad. Detta är också betalat och klart.

I kassan finns nu 7890 kr.


Nästa styrelsemöte beslutades till onsdagen den 11/1 2023.


/Antecknat av Erik W


